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PROTOKÓŁ Nr XXVII/12 

z XXVII Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu 29 listopada 2012 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

  Przewodnicząca Rady Gminy Irena Rybarczyk o godz. 9
00

 otworzyła XXVII Sesję Rady 

Gminy Kobylanka. Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie                          

w posiedzeniu uczestniczy  13 radnych,  co wobec ustawowego składu Rady Gminy 

wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał – lista obecności  - zał. nr 1. Nieobecny: radny  Krzysztof Kleinowski, radny Tadeusz 

Wiśniewski.  

W posiedzeniu udział wzięli: wójt gminy p. Andrzej Kaszubski, skarbnik gminy p. Bernadeta 

Opasińska oraz w posiedzeniu uczestniczył p. Radosław Ożóg mieszkaniec m. Bielkowo – 

lista obecności zał. nr 2. 

Ad. 2 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia XXVI sesji Rady Gminy  z dnia   25 października 

2012 r.   

Protokół z XXVI Sesji Rady Gminy z dnia 25 października 2012 r. został przyjęty                  

w następujący sposób: za-12, przeciw- 0, wstrzymał się 1 w obecności 13 radnych 

/głosowanie imienne   - zał. Nr 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk zgłosiła dwa wnioski: 

- wniosek I dotyczy zmiany porządku obrad : aby pkt. 16 porządku obrad  „ podjęcie uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  – projekt nr 

174/12”  został przyjęty jako pkt. 7 porządku obrad. 

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało pozytywnie 13 radnych. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  – projekt nr 174/12 został przyjęty do porządku obrad jako pkt. 7. 

- wniosek II dotyczy  zmiany porządku obrad: aby jako pkt. 19 porządku obrad przyjąć  

projekt uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw zniszczenia nieodebranych 

dokumentów złożonych przy zgłaszaniu kandydatów na ławników  - projekt nr 177/12. 

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało pozytywnie 13 radnych. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw zniszczenia nieodebranych 

dokumentów złożonych przy zgłaszaniu kandydatów na ławników  - projekt nr 177/12  został 

przyjęty do porządku obrad jako pkt. 19. 

Po przyjęciu w/w wniosków porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia XXVI sesji Rady Gminy  z dnia                                   

25 października 2012 r.   

3. Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę 

Gminy Kobylanka. 

4. Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącej Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Analiza oświadczeń majątkowych   radnych,  pracowników Urzędu Gminy oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych za rok 2011. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  – projekt nr 174/12. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Kobylanka na 2012 rok – 

projekt   nr  163/12. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę        

i zbiorowe odprowadzanie ścieków - projekt nr 164/12. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 4, do umowy 

współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora 

Miedwie poprzez budowę  kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze 

aglomeracji Stargard Szczeciński – projekt nr 165/12. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty - projekt nr  166/12. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty                          

za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 167/12. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - projekt nr 168/12. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 169/12. 

15. Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy                          

z organizacjami pozarządowymi – projekt nr 170/12 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i wniosków Pana Radosława Ożóg     

z dnia 19.10.2012 r. dotyczących nieruchomości zlokalizowanej na działkach nr 112, 

254/1 i 254/2    w obrębie Bielkowo – projekt nr 173/12. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Kołbaskowo w realizacji zadań               

w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach oraz 

niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego, działających na terenie 

Gminy Kołbaskowo – projekt nr 171/12 

18. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – 

projekt nr 172/12. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw zniszczenia nieodebranych 

dokumentów złożonych przy zgłaszaniu kandydatów na ławników - projekt nr 177/12. 

20. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka. 

Informację o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informację dotyczącą realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka przedstawił wójt  p. A. Kaszubski za okres od 25 października 2012 roku do       

29 listopada 2012 roku 

 

I. Informacja o podatkach i opłatach lokalnych nie objętych uchwałami Rady Gminy na 

rok 2013: 

a. INFORMACJA W SPRAWIE PODATKU ROLNEGO -Wójt Gminy 

Kobylanka informuje, że zgodnie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego   z dnia 19 października 2012 r. (Monitor Polski z 2012 poz. 

787) w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 

2012 r. wniosła 75,86 zł. za 1 dt. W związku z powyższym stawka podatku 
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rolnego na rok 2013 wynosi 189,65 zł. od 1 ha przeliczeniowego. Obecnie 

stawka podatku rolnego wynosi 185,45 zł. od 1 ha przeliczeniowego. Wpływy 

z podatku rolnego są związane z programem wspierania rolnictwa w zakresie 

ochrony środowiska (PWR), polegającym na refundowaniu rolnikom 

wydatków związanych z prowadzenie gospodarstwa rolnego, poniesionych na 

zakup nawozów wapniowych, badania gleby, przegląd opryskiwaczy. 

b. INFORMACJA W SPRAWIE PODATKU LESNEGO - Wójt Gminy 

Kobylanka informuje, że zgodnie z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z dnia 19 października 2012 r. (Monitor Polski z 2012 poz. 

788) w sprawie średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej 

ceny drewna uzyskanej przed nadleśnictwo za pierwsze trzy kwartały 2012 r. 

wyniosła 186, 42 zł. za 1 m.W związku z powyższym stawka podatku leśnego 

na rok 2013 wynosi 41,01 zł. za 1 ha. Obecnie stawka podatku leśnego wynosi 

41,07 zł. za 1 ha. 

c. INFORMACJA DOTYCZACA OPŁATY MIEJSCOWEJ - Wójt Gminy 

Kobylanka informuje, że zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 

2.08.2012 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych w 2013 r., kwota opłaty miejscowej w miejscowościach 

posiadających korzystne właściwości klimatyczne, walory krajobrazowe oraz 

warunki umożliwiające pobyt osób w tych celach, nie może przekroczyć 2,17 

zl dziennie. Obecnie obowiązuje stawka 1,86 zł. za każdy dzień pobytu. 

d. INFORMACJA DOTYCZACA OPŁATY OD POSIADANIA PSÓW - Wójt 

Gminy Kobylanka informuje, że zgodnie z Obwieszczeniem Ministra 

Finansów 

z dnia 2.08.2012 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków       

i opłat lokalnych w 2013 r., kwota opłaty od posiadania psów nie może 

przekroczyć 119,93 zł rocznie od jednego psa. Obecnie obowiązuj stawka 

10,00 zł. rocznie od 1 psa. 

e. INFORMACJA DOTYCZACA OPŁATY TARGOWEJ - Wójt Gminy 

Kobylanka informuje, że zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów z dnia 

2.08.2012 r. w sprawie górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat 

lokalnych w 2013 r., kwota opłaty nie może przekroczyć 757, 79 zł. dziennie. 

Obecnie obowiązują stawki: 

i. z wózka ręcznego, roweru, ręki, kosza, skrzyni -10,00 zł. 

ii. z samochodu osobowego, straganu, stołu, wozu konnego, przyczepy – 

20,00 zł. 

iii. z samochodów ciężarowych - 30,00 zł 

 

1. Uchwała w sprawie opłaty targowej obecnie jest w trakcie 

przygotowania, i z uwagi na to, że nie jest to opłata roczna 

może być podjęta w trakcie roku kalendarzowego. 

II. W Urzędzie Gminy zakończyła się kontrola prowadzana przez Najwyższą Izbę Kontroli. 

Była ona wykonywana na zlecenie Ministra Finansów i dotyczyła wszystkich gmin, które 

mają przekroczone wskaźniki zadłużenia. Wyniki kontroli poznamy za miesiąc i zostaną 

państwo     o nich poinformowani. 

III. Po blisko dziewięciu miesiącach kontroli prowadzonych w Urzędzie przez różne instytucje 

mamy kolejną kontrolę, która potrwa do końca roku. Tym razem prowadzona jest przez 

Zakład Ubezpieczeń Społecznych. Każda kontrola wprowadza zakłócenia w bieżącej 

działalności Urzędu. Jeżeli trwają one blisko rok, to mają znaczący wpływ na sprawność   

w realizacji spraw bieżących. 
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IV. Pojawiło się wiele uwag dotyczących naprawy dróg gruntowych przez Firmę Trans 

MASZ. Informuję, że żadne prace wykonane na drogach nie zostały przez Gminę odebrane 

ponieważ mamy podobne odczucia co do jakości wykonanych prac i zgodności z zapisami 

w umowie. Obecnie wskazaliśmy konieczne poprawki do wykonania na remontowanych 

drogach w celu przyjęcia odbioru robót. 

V. Od nowego roku zmienione zostaną godziny dojazdu do szkół dzieci z Cisewa                    

i Wielichówka, ponieważ ich czas oczekiwania na rozpoczęcie zajęć lekcyjnych w szkole 

jest zbyt długi. Uruchamiamy dodatkowy autobus, który pozwoli na skrócenie czasu 

oczekiwania na rozpoczęcie lekcji przez dzieci z tych miejscowości o blisko godzinę. 

VI. Informuję, ze zgodnie z porozumieniem zawartym z MZK Stargard na dowóz dzieci do 

szkół do bezpłatnego przejazdu na terenie Gminy Kobylanka za okazaniem legitymacji 

szkolnej uprawnione są tylko dzieci objęte programem dowożenia. Nie dotyczy to 

wszystkich dzieci uczęszczających do szkół. 

VII. Po kilku miesiącach przerwy wydany zostanie biuletyn Informacyjny Wieści Gminne. 

Zawarte zostaną w nim wszystkie informacje dla mieszkańców dotyczące między innymi: 

gospodarki odpadami, utylizacji azbestu, podatków itp. 

 

Zał. nr 4 – Informacja dotycząca realizacji podjętych uchwał przez Radę Gminy Kobylanka. 

Ad. 4 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącej Rady Gminy.  

Do Biura Rady wpłynęły następujące pisma: 

1) do wiadomości  wpłynęło pismo dotyczące oświetlenia w Reptowie. 

2) w dniu 24.10.2012 r. wpłynęło pismo z RIO w Szczecinie w sprawie opinii                             

o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Kobylanka, które zostało odczytane 

i umieszczone na BIP Kobylanka. 

3) w dniu 30.10.2012 r. wpłynęło pismo z Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej                     

w Szczecinie w sprawie obniżenia stawki podatku rolnego na  2013. 

4) w dniu 13.11.2012 r. wpłynęło pismo z RIO w Szczecinie w sprawie uchwały                    

Nr XXVI/151/12 Rady Gminy Kobylanka z dnia 25 października 2012 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości dotyczące podjęcia uchwały                  

z naruszeniem przepisów art. 5 ust. 1 pkt. 2 lit. e ustawy z dnia 12 stycznia 2991 r.                   

o podatkach i opłatach lokalnych. 

5) w dniu 21.11.2012 r. wpłynęło  z Urzędu Wojewódzkiego zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Kobylanka.  

6) w dniu 02.11.2012 r. wpłynęły z Urzędu Wojewódzkiego wystąpienia pokontrolne                  

z przeprowadzonej kontroli w Radzie Gminy Kobylanka w zakresie przyjmowania 

oraz rozpatrywania skarg i wniosków, a także prawidłowości realizacji zadania 

zleconego z zakresu administracji rządowej dotyczącego wyboru ławników na 

kadencję 2012 – 2015 do sądów rejonowych i okręgowych. 

7) w dniach 22 i 26.11.2012 r. wpłynęły zalecenia pokontrolne dotyczące przestrzegania 

pouczeń zgodnie z KPA w rozpatrywanych skargach i zniszczeniu dokumentów 

kandydatów na ławników, konsekwencją  czego jest przyjęcie  do porządku obrad 

projektu uchwały nr 177/12.  

8) w dniu 21.11.2012 r. wpłynęło pismo od p. Ożoga dotyczące umożliwienia  mu 

udziału w obradach sesji Rady Gminy  

9) w dniu 26.11.2012 r. wpłynęło pismo od p. Ożoga dotyczące przedłożenia Radzie 

Gminy opinii prawnej swojego prawnika. 

10) w dniu 28.11.2012 r. wpłynęła  uchwała  Nr XXVII/151/S/2012 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Szczecinie z dnia 21 listopada 2012 r. w sprawie 
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stwierdzenia nieważności w części uchwały Nr XXVI/151/12 Rady Gminy Kobylanka 

z dnia 25 października 2012 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  

11) odbyło się spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Parkowa Dolina, na którym 

były zgłoszone uwagi do III wyłożenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobylanka.  

12)  Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnych o możliwości składania uwag 

do przekazanego im Planu pracy Rady Gminy Kobylanka na 2013 rok. 

Poprosiła też przewodniczących komisji o przygotowanie planów pracy komisji  na 

rok 2013. 

13)  wraz z przekazanym Radnym  projektem budżetu na rok 2013, w materiałach na sesje 

został zaproponowany plan pracy nad jego przyjęciem r. Sesja budżetowa została 

zaplanowana na 28 lub 29 grudnia 2012 r.  Zostało zaproponowane wspólne 

posiedzenie wszystkich  komisja dotyczące zaopiniowana projektu budżetu na 2013 r. 

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania. 

Zapytanie: 

Radna Renata Krzysztanowicz – „Pan Wójt poinformował, że w grudniu ukażą się „Wieści 

Gminne”. Czy nie można zamieścić tam  informacji zachęcających mieszkańców do składania 

deklaracji, aby podatki wpływały do naszej gminy ? 

 

Ad. 6  

Analiza oświadczeń majątkowych   radnych,  pracowników Urzędu Gminy oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych za rok 2011. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zgodnie z art. 24 h do dnia 30.10.2012 r. 

powinna być dokonana analiza oświadczeń majątkowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w ustawowym terminie wszyscy radni 

złożyli oświadczenia majątkowe. Analiza nie wykazała nieprawidłowości. Najczęstszymi 

błędami było niepodawanie przynależności  poszczególnych składników majątku albo 

formuły „nie dotyczy”. 

 Następnie przewodnicząca Rady odczytała : 

- analizę oświadczeń majątkowych radnych dokonaną przez Urząd Skarbowy w Stargardzie  

   Szczecińskim  

- analizę oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu Gminy  oraz kierowników    

gminnych jednostek organizacyjnych dokonaną przez Wójta Gminy  Kobylanka i urzędy 

skarbowe 

- analizę oświadczeń majątkowych Wójta i przewodniczącej  Rady Gminy dokonaną przez 

Wojewodę Zachodniopomorskiego i Urząd Skarbowy 

Do Rady Gminy  nie wpłynęła z Urzędu Skarbowego analiza oświadczenia majątkowego 

zastępcy Wójta     p. Tadeusza Luberta. 

 

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  – projekt nr 174/12. 

Wójt omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką, która uwzględnia podwyżkę  stawek 

podatkowych o stopień inflacji o 4 %.  - zał. nr 5 . 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 
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Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/154/12 /głosowanie imienne - zał. nr 6/ w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych  -  zał.    nr 7.   

Została ogłoszona przerwa 10 min.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w  budżecie Gminy Kobylanka na 2012 rok – 

projekt             nr  163/12. 

Skarbnik p. Bernadeta Opasińska omówiła projekt uchwały - zał. nr 8 . 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały.  

Radna Ewa Barełkowska – „ czego dotyczy zwiększenie wydatków na remont drogi, czy 

droga była remontowana czy jest w planie do remontu?” 

Wójt – „była remontowana droga Jęczydół - Morzyczyn.” 

Radna E. Barełkowska – „co to jest za wydatek  odsetki, nieterminowe płatności?” 

Wójt – „ w tej sprawie były wcześniej już przekazywane  informacje. Wydatek dotyczy 

odsetek za nieterminowe regulowanie należności inwestycyjnych, na które nie mieliśmy 

bieżących środków finansowych. Rozmowy z bankami trwały ponad pół roku.” 

 Radna Katarzyna Synówka – Kozdrowska – „ dlaczego pochodne od wynagrodzeń są wyższe 

od wynagrodzeń?” 

Skarbnik – „ więcej na składki niż na wynagrodzenia to wynik niedoszacowanego planu          

w zakresie pochodnych od wynagrodzeń. Po prostu w tym paragrafie  brakuje środków. ” 

Radna R. Krzysztanowicz – „ czego dotyczy zwiększenie wydatków na oświatę, czy to dla 

nauczycieli ?. W tym jest niedoszacowanie ? . Dlaczego w innych szkołach jest doszacowanie 

a w Reptowie jest brak środków?” 

Wójt – „jak był planowany budżet były również cięcia w wydatkach oświatowych. Wynikiem 

tego zabrakło środków na wynagrodzenia. Tak wyszło” 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła   uchwałę w następujący sposób: za- 8, przeciw 

– 4, wstrzymał się – 1. Uchwała  Nr XXVII/155/12 została podjęta /głosowanie imienne - zał. 

nr 9/ w sprawie zmiany w  budżecie Gminy Kobylanka na 2012 rok -  zał.    nr 10.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę             

i zbiorowe odprowadzanie ścieków - projekt nr 164/12 – zał. Nr 11. 

Wójt poinformował, że została wniesiona korekta do wniosku o zatwierdzenie taryf.                 

Po dyskusjach z Wodociągami Zachodniopomorskimi stawki za wodę, ścieki i abonamentowa 

zostały obniżone.  Zmiany uwzględnia niniejszy projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o naniesieniu poprawki w podstawie prawnej 

projektu uchwały , powinno być  „art. 24 ust. 1”. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów po przeanalizowaniu wniesionych zmian 

wnioskuje o zdjęcie  projektu uchwały z porządku obrad do ponownych negocjacji                         

z Wodociągami.  

Wójt złożył wniosek  w sprawie wycofania projektu uchwały, który został przyjęty 

jednogłośnie   w obecności 13 radnych.  

 

 

 

Ad. 10  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 4, do umowy 

współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora 
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Miedwie poprzez budowę  kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze 

aglomeracji Stargard Szczeciński – projekt nr 165/12. 

Wójt omówił projekt uchwały  - zał. nr 12 . 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/156/12 /głosowanie imienne - zał. nr 13/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

aneksu nr 4, do umowy współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą 

„Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez budowę  kanalizacji i przebudowę oczyszczalni 

ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński -  zał.  nr 14.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty - projekt nr  166/12. 

Wójt omówił projekt uchwały  - zał. nr 15 . 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka  przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały – 4 głosy - za . 

Radna Katarzyna Synówka – Kozdrowska – „ proponuję stawkę za odpady selektywne          

w wysokości 7,50 zł , a za nieselektywne stawkę w wysokości – 12,50 zł.” 

Wójt – ‘szkoda, że dopiero dzisiaj pojawił się ten wniosek dotyczący obniżenia stawek. 

Analiza strumienia odpadów wykazała, że aby pokryć rzeczywiste koszty odbioru  wszystkich 

odpadów stawki te powinny wynosić  ponad 12 zł.  Projekt uchwały  uwzględnia już obniżkę. 

Kolejne obniżenie będzie już problemem dla budżetu gminy.” 

Radna Katarzyna Synówka – Kozdrowska – „dajmy szansę sobie i wszystkim obniżając 

stawkę.” 

Wójt – „ wszyscy produkują, wszyscy odprowadzają śmieci. Najpierw dokonaliśmy analizy 

ile jest produkowanych śmieci. Wiemy, że cena będzie obowiązywała przez okres pół roku. 

Wtedy się dowiemy, jak to wszystko będzie funkcjonowało. Stawka w wysokości 12,50 zł już 

została pomniejszona. I tak jest to bardzo obarczone dużym ryzykiem. To co zostanie 

zebranie od mieszkańców to musimy zapłacić firmie.” 

Radna K. Synówka-Kozdrowska – „ nie musimy, czy ta kwota wystarczy. Przecież nie było 

jeszcze przetargu. Co do kwoty to jeszcze nic nie wiemy.” 

Radna Marzena Kosiacka – „czy w kalkulacji ujęto  te osoby, które nie płacą za śmieci.”  

Radny Andrzej Suchta – „chciałbym się zainteresować jak mieszkańcy mają postępować                

z wcześniej zawartymi umowami, czy będą konsekwencje jakieś dla mieszkańców?” 

Wójt – „ nie będzie żadnych umów, tylko na podstawie złożonej deklaracji przez mieszkańca. 

Na dzień dzisiejszy  wiadomo, że umowy indywidualne tracą moc z dniem 1.07.2013 r.” 

Radna K. Synówka-Kozdrowska - „w jaki sposób będą rozliczane firmy?” 

Wójt – „my tylko będziemy się zajmować mieszkańcami. Natomiast firmy też będą musiały 

same zawrzeć umowy.” 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie zgłoszony wniosek radnej K.Synówki 

– Kozdrowskiej dotyczący wysokości stawki  za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny za kwotę 7,50 zł, a w sposób nieselektywny  

za kwotę 12,50 zł.  

Wniosek radnej K. Synówki-Kozdrowskiej dotyczący wysokości stawki  za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny za kwotę 7,50 zł,      
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a w sposób nieselektywny  za kwotę 12,50 zł został przegłosowany w następujący sposób: za 

– 2, przeciw-10, wstrzymał się – 1, przy 13 radnych obecnych podczas głosowania.  

Wniosek radnej K. Synówki-Kozdrowskiej w wyniku głosowania nie przeszedł.  

Wójt – „ja bym chciał, aby śmieci były za darmo. Pod kwoty zaproponowane w projekcie 

uchwały został przygotowany projekt budżetu na 2013 rok.” 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła   uchwałę w następujący sposób: za- 9, przeciw- 

2, wstrzymał się – 2 - uchwałę  Nr XXVII/157/12 /głosowanie imienne - zał. nr 16/ w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej 

opłaty -  zał.  nr 17.  

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty  za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 167/12. 

Wójt omówił projekt uchwały  - zał. nr 18. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/158/12 /głosowanie imienne - zał. nr 19/ w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty  za gospodarowanie odpadami komunalnymi -  zał.  nr 20.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi - projekt nr 168/12. 

Wójt omówił projekt uchwały  wraz z autopoprawką - zał. nr 21. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja ds. Społecznych wniosła zmianę 

– dopisanie definicji „właściciel nieruchomości”. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Wójt – „definicja „właściciel nieruchomości” w deklaracji zostanie ujęta jako przypis” 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/159/12 /głosowanie imienne - zał. nr 22/ w sprawie  uchwalenia wzoru deklaracji                

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi -  zał.  nr 23.  

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług  w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości             

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – projekt nr 169/12 – 

zał. nr 24. 

Została ogłoszona przerwa 10 min.  

Wójt – „jest to bardzo specyficzna uchwała, były dwie autopoprawki i dalej są wątpliwości. „ 

Wobec powyższego Wójt  złożył wniosek dotyczący wycofania projektu uchwały nr 169/12. 

Wniosek został przegłosowany – za 13 głosami.  
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Projekt uchwały nr 169/12 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  został wycofany z porządku obrad. 

 

Ad. 15  

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi – projekt nr 170/12 

Wójt omówił projekt uchwały - zał. nr 25. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/160/12 /głosowanie imienne - zał. nr 26/ w sprawie  przyjęcia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi -  zał.  nr 27.  

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi i wniosków Pana Radosława Ożóg          

z dnia 19.10.2012 r. dotyczących nieruchomości zlokalizowanej na działkach nr 112, 

254/1 i 254/2               w obrębie Bielkowo – projekt nr 173/12 – zał. nr 28. 

Przewodnicząca Rady Gminy p. I. Rybarczyk poinformowała, że wpłynęła skarga Pana 

Radosława Ożoga dotycząca nieruchomości zlokalizowanej na działkach nr 112, 254/1            

i 254/2    w obrębie Bielkowo, którą wszyscy radni otrzymali.  

Do rozpatrzenia skarga została przekazana do Komisji Rewizyjnej, gdzie była wnikliwie 

rozpatrywana na posiedzeniach niniejszej komisji w dniach  7.11.2012 r. i 14.11.2012r.  

O terminie rozpatrzenia niniejszej skargi Pan Radosław Ożóg został poinformowany 

pisemnie. 

W dniu 26.11.2012 r. wpłynęła  od Pana Ożoga opinia prawna, która nie jest uwzględniona                         

w niniejszym projekcie uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  p. Ireneusz Siwiec  odczytał protokoły komisji. 

Pan Radosław Ożóg – „skarga spowodowana jest tym, że prosiłem o wyjaśnienie tej strefy. 

Do dnia dzisiejszego wojsko zostało powiadomione pismem z-cy wójta, czy to jest pomyłka 

prawna. Rok czasu próbuję zlikwidować tę strefę. Na dzień 07 listopada ,to co komisja 

rewizyjna ustaliła nie jest prawdą , bo złożyłem swoje uwagi do Studium odnośnie strefy 

ochronnej. W rozumieniu § 3 ustawy   o prawie budowlanym  kwalifikuje się jako  budynek, 

zabudowa wtedy istniała.. Gmina miała obowiązek poinformowania wojska o  rozpoczętej 

zabudowie. Zatajenie faktu przed stroną wojskową spowodowało, że mogą przechowywać 

tam środki bojowe. Mam pytanie, w którym momencie Gmina poinformowała wojsko o mojej 

zabudowie?” 

Przewodnicząca Rady Gminy  odczytała fragment opinii prawnej przekazanej przez               

p. Radosława Ożoga , w którym radca prawny wskazuje że” zgodnie z ustawą, wydając 

pozwolenie na budowę organ miał obowiązek  badać zgodność  inwestycji z przepisami 

ustawy o planowan  i zagospodarowaniu przestrzennym”  „W mojej ocenie odpowiedzialność 

leży po stronie Starosty. Pan się zwrócił do Gminy o warunki zabudowy  i je uzyskał - 

uzgodnione przez Wojsko, ale pozwolenie na budowę na terenie proponowanej strefy 

ochronnej wydał Panu Starosta. Wojsko wykazało się wielką niekonsekwencją, bo najpierw 

uzgodniło warunki zabudowy a potem wystąpiło do Gminy o objęcie tego terenu strefą 
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ochronną. Pierwsze Pana kroki powinny być skierowane do Starostwa                                     

w Stargardzie. Mam pytanie czego Pan by oczekiwał od gminy ?.  

P. Radosław Ożóg –   uznanie przez Komisję Rewizyjną  błędów gminy w kierowanych do 

mnie dokumentach za pomyłkę pisarską uwłacza mojej inteligencji, dlaczego gmina celowo 

wprowadziła mnie w błąd? 

Przewodnicząca Rady Gminy – przyznaję, że takie sformułowanie mogło Pana wprowadzić   

w błąd,  ale nie ma podstaw, aby uznać je za działanie celowe na Pana szkodę. Jaki Gmina 

miałaby w tym cel? 

Komisja  w protokole zwróciła uwagę, aby dokumenty urzędowe były przygotowywane          

z większą starannością. 

P. Radosław Ożóg – „czy Pani by wprowadziła na taki zagrożony teren szkoły?” 

Przewodnicząca Rady Gminy -  ”osobiście i prywatnie mogę odpowiedzieć: ja bym to 

przeanalizowała i zwróciła się do Wojska z pytaniem czy na zajmowanym przez Pana terenie 

może Pan nadal prowadzić dotychczasową działalność. Wydaje mi się, że świadomie 

decydując się na zamieszkanie w pobliżu jednostek wojskowych naraził się Pan  niechcący na 

nieprzewidziane problemy.  

Radna K. Synówka – Kozdrowska -  „ dot. uzasadnienia do uchwały, dlaczego jest jeden 

protokół    a nie dwa protokoły ?” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „Państwo w ogóle nie otrzymaliście protokołów.  Ich treść  

znalazła się w uzasadnieniu do uchwały a wnioski  zawarte są w treści uchwały.  Protokoły 

zostały Państwu odczytane  i są dostępne w biurze Rady i na BIP.” 

Radna K. Synówka-Kozdrowska – „na jakiej zasadzie odbywa się uzyskanie pozwolenia gdy 

chcę np. budować dom?” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „co ma wspólnego Pani pytanie  z rozpatrywaniem skargi, 

czy  chce Pani  poznać teraz całą procedurę?” 

Radna K. Synówka-Kozdrowska – „ wycofuję swoje pytanie.” 

Pan Radosław Ożóg –„ Gmina nie ma  obowiązku informowania o wnioskach do studium.?” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „ komisja się do tego odniosła. Komisja ani nawet Rada 

Gminy   nie mjąa kompetencji do wyciągnięcia konsekwencji wobec pracowników Urzędu 

Gminy i w tym zakresie skarga zostanie skierowana do Wójta. Pan oczekiwał, że skoro Pana 

jednego  dotyczy ten problem, to zostanie  Pan  poinformowany pomimo tego, że Gmina nie 

była do tego  zobowiązana. 

Takie zachowanie byłoby obarczone ryzykiem tendencyjności. 

P. Ożóg – „o studium wszyscy informowani są.” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „tego wymagają przepisy.  

Pan Radosław Ożóg – „kiedy pisemnie Gmina poinformuje wojsko?” 

Wójt – „w ocenie wojska (zgodnie z prawem) Studium nie jest obowiązującym dokumentem, 

nie rodzi żadnych konsekwencji prawnych. Jedynym aktem prawa miejscowego 

(dopuszczającym składanie ładunków niebezpiecznych na terenie Jednostki Wojskowej ) jest 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Sztab wojskowy ma wiedzę, że na terenie 

proponowanej przez nich strefy ochronnej jest budynek mieszkalny. Obecnie na terenie 

jednostki wojskowej nie może być czegoś co  spowodowałoby zagrożenie. Zapewniam Pana, 

że nic tam się nie dzieje. Jeśli Sztab Wojskowy uzna, że dla obronności Kraju strefa ochronna 

jest tam konieczna, to będzie musiała być naniesiona   w Studium. Oczywiście,  zgadzam się   

z Panem i przepraszam, że w decyzji o warunkach zabudowy był zapis o strefie ochronnej       

z pominięciem słowa proponowana, jednak nie ma jej już w obiegu prawnym ponieważ 

została unieważniona przez SKO i w uzasadnieniu dotyczącym strefy znalazło się stosowne 

wyjaśnienie. Zapewniam Pana, że wojsko do dnia dzisiejszego nie wypowiedziało się 

ostatecznie w sprawie zaproponowanej przez nich strefy.  Ja nie jestem  w stanie 

odpowiedzieć, czy ta strefa będzie, czy też nie. Na Pana wniosek poszły kolejne uzgodnienia 
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do wojska. Przepisy dotyczące pracy nad i przyjmowania Studium nie są objęte przez Kodeks 

Postępowania Administracyjnego.” 

Radna Renata Krzysztanowicz – „ mówi się , że nie ma studium. Jeżeli by zostało przyjęte 

studium to co wtedy.”  

Wójt – „wojsko jak się uprze to wojsko zrobi tę strefę.” 

Przewodnicząca Rady Gminy - „ czy Pan Ożóg chce jeszcze zabrać głos?” 

Pan Ożóg - „nie dziękuję”. 

Przewodnicząca Rady Gminy – „ w związku z tym ,że nikt więcej nie zgłasza pytań  i uwag 

należy stwierdzić, że skarga została rozpatrzona.  

Została zgłoszona poprawka :     w uzasadnieniu do projektu uchwały  w pkt. 5 zdanie „zarzut 

uznaje się za niezasadny”  należy poprawić na „zarzut uznaje się za nierozstrzygnięty”. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła   uchwałę w następujący sposób: za- 11, 

przeciw-0, wstrzymał się – 2 - uchwałę  Nr XXVII/161/12 /głosowanie imienne - zał. nr 29/   

w sprawie  rozpatrzenia skargi i wniosków Pana Radosława Ożóg z dnia 19.10.2012 r. 

dotyczących nieruchomości zlokalizowanej na działkach nr 112, 254/1 i 254/2    w obrębie 

Bielkowo -  zał.  nr 30.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w Biurze Rady jest do wglądu opinia 

prawna. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Kołbaskowo w realizacji zadań                                     

w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych przedszkolach oraz 

niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego, działających na terenie 

Gminy Kołbaskowo – projekt nr 171/12 

Wójt omówił projekt uchwały - zał. nr 31. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 13 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/162/12 /głosowanie imienne - zał. nr 32/ w sprawie  współdziałania z Gminą 

Kołbaskowo w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych 

przedszkolach oraz niepublicznych innych formach wychowania przedszkolnego, 

działających na terenie Gminy Kołbaskowo -  zał.  nr 33.  

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobylanka na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych – projekt 

nr 172/12. 

Wójt omówił projekt uchwały - zał. nr 34. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych p. Marzena Kosiacka przedstawiła pozytywną 

opinię komisji do projektu uchwały.  

Salę posiedzeń opuściła radna Katarzyna Synówka-Kozdrowska. Ilość radnych biorących 

udział w posiedzeniu – 12.  

Brak pytań do powyższego projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/163/12 /głosowanie imienne - zał. nr 35/ w sprawie  podziału Gminy Kobylanka na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych -  zał.  nr 36.  
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Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji do spraw zniszczenia nieodebranych 

dokumentów złożonych przy zgłaszaniu kandydatów na ławników  - projekt nr 177/12  -                                                

zał. nr 37.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że  

Przewodnicząca Rady Gminy skierowała zapytanie do radnych kto jest za tym, aby utworzona 

komisja została powołana w składzie 3 osobowym? 

Za przyjęciem komisji w składzie 3 osobowym – 12 radnych, w obecności 12 radnych 

biorących udział podczas głosowania.   

Radny Ireneusz Siwiec zgłosił radną Annę Liśkiewicz, która wyraziła zgodę  na udział           

w pracach komisji. 

Radny Waldemar Michalski zgłosił radnego Bogdana Poliwkę, który wyraził zgodę  na  

udział w pracach komisji.  

Przewodnicząca Rady Gminy zgłosiła radnego Waldemara Michalskiego, który wyraził zgodę 

wzięcia  udziału w pracach komisji.   

Rada Gminy w obecności 12 radnych podjęła jednogłośnie  uchwałę - uchwałę                       

Nr XXVII/164/12 /głosowanie imienne - zał. nr 38/ w sprawie powołania Komisji do spraw 

zniszczenia nieodebranych dokumentów złożonych przy zgłaszaniu kandydatów na ławników 

-  zał.  nr 39.  

 

Ad. 20 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi na zadane zapytanie udzielił wójt : 

Radna Renata Krzysztanowicz – „Pan Wójt poinformował, że w grudniu ukażą się „Wieści 

Gminne”. Czy nie można zamieścić tam  informacji zachęcających mieszkańców do składania 

deklaracji, aby podatki wpływały do naszej gminy ?” 

Odp. : „aby w deklaracji podatkowej była informacja”. 

 

Ad. 21 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna Ewa Barełkowska – „do kiedy można zgłaszać uwagi, wnioski do  projektu budżetu?” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „ proponuję, aby odbyło się wspólne posiedzenie komisji, na 

którym Wójt omówi projekt budżetu i odpowie na Państwa pytania, a później pracować 

oddzielnie w komisjach i tam zgłaszać ewentualne uwagi i propozycje zmian. Następnie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów wypracuje wspólną opinię  i przedstawi na sesji 

budżetowej. Proponuję, aby sesja budżetowa odbyła się najpóźniej w sobotę 29.12.2012 r.” 

Radna Anna Liśkiewicz – „ w związku z powodowaniem utrudnień w ruchu oraz zagrożeń 

bezpieczeństwa dla autobusu wożącego dzieci do szkół, przez samochody ciężarowe kierujące 

się do firmy FRAMBUD, wnioskuję o zlecenie w trybie pilnym sporządzenie organizacji 

ruchu dla odcinka drogi gminnej od zjazdu ze starej drogi nr 10 do miejscowości Jęczydół       

z propozycją zakazu  zatrzymywania się i postoju na stwarzającym zagrożenie odcinku tej 

drogi.” 

Przewodnicząca Rady Gminy – poinformowała, aby w komisjach zostały wypracowane plany 

pracy komisji na 2013 rok. 

Radna R. Krzysztanowicz - „ zaproponowała rozważenie, aby w przypadku rozpatrywania 

skarg planować to na początku obrad, a nie jak na dzisiejszej sesji prawie pod koniec obrad.” 

Przewodnicząca Rady Gminy – „słuszna uwaga, wezmę to pod uwagę.” 
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Ad. 22 

Zamknięcie obrad. 

Wobec zrealizowania porządku obrad przewodnicząca Rady Gminy o godz.  13.15  zamknęła 

obrady XXVII Sesji Rady Gminy. 

 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                 Przewodnicząca Rady Gminy 

 

                                                                                                               Irena Rybarczyk 

 

 

       

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


